
ÅRSMØTE  

Hadsel Jeger- og Fiskerforening 

 

Det innkalles til årsmøte i HJFF  
 

Hadsel VGS, Melbu 

 

Mandag 24.03.2025 KL. 19.00 

 

Det vil bli servert varm mat og kaffe 

 

Vel møtt! 

Styret 
 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av innkallingen 

Innkalling godkjent av årsmøtet 

- Godkjenning av dagsorden 

Dagsorden godkjent av årsmøtet 

- Godkjenning av forretningsorden 

Godkjent av årsmøtet 

- Valg av ordstyrer 

Øyvind Risjord valgt 

- Valg av sekretær 

Per Øyvind Tjeldnes valgt 

- Valg av tellekorps 

Bent Kristoffersen og Magne Svendsen valgt 

- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

Jonny Kristiansen og Jan Hatløy valgt 

 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 

Det ble avsatt 10 minutter til gjennomlesing 

Følgende ble slettet: Jaktkonkurransen v/Jan Hatløy 

 

 



Årsmelding fra styret for året 2024 

 
Styret har bestått av følgende personer: 

 

Leder     Øyvind Risjord       

Styremedlem    Rolf Jørgen Jenssen     

Styremedlem    Per Øyvind Tjeldnes      

Styremedlem    Magne Svendsen     

  

Styremedlem    Morten Torbjørnsen     

   

 

Vara styremedlem   Jørn Åge Hansen       

Vara styremedlem   Tor Håkon Håvardsen      

Vara styremedlem   Bent Kristoffersen      

Vara styremedlem   Steinar Pettersen       

Kasserer    Gustav Olstrøm    

 

Øvrige verv: 

Medlem jaktutvalg   Rune Andersen     

Medlem jaktutvalg   Niklas Andersen      

Medlem jaktutvalg   Jarl Hammerseth    

Vara jaktutvalg       

 

 

Medlem fiskeutvalg   Raymond Nordgård      

Medlem fiskeutvalg   Sverre Hansson     

Medlem fiskeutvalg   Emil Kristiansen      

Vara fiskeutvalg   Jonny Kristiansen     

  

             

Revisor     Frank Hansen    

     

Ansvarsområder 

Forretningsfører   Gustav Olstrøm 

Skogplanting    Jan Hatløy 

Fellefangst    Jan Hatløy 

Drift av leirduebane   Rune Andersen  

Jaktstatistikk    Steinar Pettersen 

Rypetaksering    Steinar Pettersen 

Valgkomitè    Styret 

 

Det har vært avholdt 6 styremøter og 45 saker er behandlet av styret.  

 



 

Årsmøte 

10 medlemmer møtte på årsmøtet i 2024. Å møte på årsmøtet er viktig for alle medlemmer i Hadsel 

Jeger- og Fiskerforening. I tillegg til å få informasjon om foreningens virke, er det rom for å påvirke 

det som skal skje i foreningen kommende år.  

 

 

Eiendom: 

Foreningshus 

  

Vi ser etter ulike løsninger der vi enten kan finne en tomt for å sette opp en garasje, eller 
overta et egnet lokale med lagringsplass og gjerne møtelokale/toalett også. Det jobbes 
fortsatt med saken, men styret har ikke et konkret prosjekt å foreslå for årsmøtet.  
 

 

Årsberetning fra fiskeutvalget HJFF 2024 
 

 

Fiskeutvalget har i 2024 bestått av følgende: 

Sverre Hansson - leder 

Raymond Nordgård - Medlem 

Jonny Kristiansen – Varamedlem 

Emil Kristiansen - Medlem 

 

Arrangementer: Fiskecamp i samarbeid med DNT gjennomført 1. september. Mange 

småbarnsfamilier møtte, til sammen rundt 60 deltakere var innom.  

 

Kultivering: 

Etter avtale med grunneierne på Gulstad hadde vi kultivering i Urvannet. Dette er andre året etter syv 

år med kultivering i Båtvannet. Grunnet ekstraordinære værforhold, med høy temperatur i vannet, 

ble fangsten liten. Kun 99 fisk med ei snittvekt på 100g. 

 

Håkon Pedersen har gått flere vaktrunder ved Gryttingvannet. 

 

Ha et godt fiskeår! 

Fiskeutvalget v/Sverre Hansson 

 

 

Årsberetning Jaktutvalget HJFF 2024  
   

Saker som er blitt gjennomført og jobbet med:  

  

Leirduebanen:  

Det ble gjennomført Leirdueskyting våren og høsten 2024 og det ble satt opp terminlister med 

personer som har tilknytning til HJFF. Vi fikk gjennomført alle skytingene både våren og høsten 2025 



og det var gjennomsnittlig oppmøte med en oppgang på høsten. Dette skyltes trolig at vi startet 14 

dager tidligere med skytingen og avsluttet når jakta startet.   

Det er gjort en del reparasjoner på bord og benker flere ganger, grunnet hærverk.  

Leirduekasteren er sliten og må ha jevnlig vedlikehold for å fungere og det er utfordrende for nye og 

erfarne skyttere å treffe leirduen grunnet maskinen er en Skeet-maskin som er ekstremt hurtig.   

Takk til alle Standplasslederne som kunne bidra på Leirduebanen! 

 

Det ble besluttet å sjekke pris på ny kaster av styret samt starte ett prosjekt med og utbedre 

Leirduebanen i Trolldalen våren 2025. Her skal det opprettes en arbeidsgruppe med Bent 

Kristoffersen og Niclas Andersen som ansvarlige for prosjektet men har snakket med flere som vil 

stille på dugnad.  

I 2025 må det kjøpes inn leirduer og skudd til vårskytingen. Det er pr idag nesten tomt for alt.  

  

Inatur:  

Så langt i år er det solgt 192 stk Jaktkort.  

- Døgnkort, medlem: 12 stk 

- Døgnkort, ikke medlem: 95 stk 

- Døgnkort, predator: 6 Stk 

- Sesongkort, medlem: 66 stk 

- Frikort Grunneier/Styremedlem: 13 stk   

Jaktutvalget har som mål og få inn 100% rapportering av jaktkortene. Så langt mangler bare 7 stk kort 

rapportering, dette er alle sesongkort som har frist til 01.04.2025 med innrapportering og ett 

dagskort.   

Med inatur har vi en fantastisk oversikt om hva som rører seg i naturen og i de områdene vi forvalter.  

Det er stort jakttrykk den første uken fra 1. Oktober og må etter Jaktutvalgets anbefaling følges nøye 

med på hvor mange jegere som kan aktivere kort i ett gitt jaktfelt. Her vil Jaktutvalget følge med 

underveis og ønsker en øvre grense satt før jaktstart.  

Det viser seg at flere og flere jeger som ikke er medlem av HJFF kommer og kjøper kort i våre terreng 

noe som må ses på mtp antall aktiverte kort i starten av jakten. Her må kortene komme medlemmene 

til gode først mener Jaktutvalget.   

  

Jaktoppsyn:  

Det ble utført mange oppsynstunder i terrengene til HJFF året 2025  

Personer som gikk oppsynsrunder var:  

Øyvind Risjord, Bent Kristoffersen, Rolf Jørgen Jenssen, Steinar Pettersen, og Niclas Andersen.  

Det ble kontrollert mange personer under oppsynstundene og noen påpakninger ble gitt. Dette gikk 

mest på aktivering av kort. Det er eller ikke funnet noen regelbrudd som er kommet inn til 

Jaktutvalget eller styret.   

  

Rypetaksering:  

Årets rypetaksering ble utført eksemplarisk med god hjelp av Steinar Pettersen, som har stålkontroll 

med dette.  

Det ble utført en fantastisk god taksering med mange hunder og hundeførere. 

Alle linjene som ble gått skulle ha minimum 2 hunder pr linje som skulle takseres og dette ble fulgt.   

Alle linjene på Hadseløya og Langøya ble taksert, noe som er veldig bra for ett nøyaktig estimat.  



Resultatene de siste årene har vært positive og alle takseringstall viser til dette.  

En fin vår og sommer var nok også ett resultat av den gode tettheten av fugl i år også.   

 

 

 

Kvote:  

Det ble bestemt i styremøte at selv om takseringstallene var mer enn gode at vi skulle beholde 

fjorårets kvote på 3 stk Ryper Li/Fjell og 2 stk Orrfugl (maks 1stk orrhøne) pr dag, pr jeger.   

  

Kråkejakt:  

Det er arrangert Kråkejakt ved flere anledninger i regi av Jan Hatløy nede på Skretting sine områder. 

HJFF sponser gladelig ammunisjon til dette formålet! 

Her hadde han med seg både ungdom og voksne som var lærevillige. Noen kråker ble det også! 

Jaktutvalget takker for innsatsen!  

  

  

Oppsummering av året:  

For Jaktutvalget har det vært et fint år med aktiviteter og ett veldig godt samarbeid med styret og 

grunneierlag.  

Saker som må følges opp året 2025:  

  

• Utredning Leirduebanen Trolldalen.  
• Forhandling av områder Ongstad, Ytre Ånstad. Dette må gjøres så tidlig som mulig.  
• Avdeling av jaktområder Hadseløya.   

  

 

Media: 

 

Facebook har blitt den viktigste måte å formidle og dele informasjon og nyheter fra HJFF. 

Annonsering i forbindelse med årsmøte og arrangementer har også vært gjort i lokalaviser. 

Foreningas facebookside har vært hyppig brukt, noe styret setter pris på. Vi har nå hyppig kontakt 

med medlemmene, og er mye mer tilgjengelig med informasjon og dialog med medlemmene enn 

tidligere.  

 

 

En del av våre medlemmer har deltatt i foreningens arbeid, noen mer enn andre. Styret takker alle 

som har deltatt for innsatsen i 2024.  

 

Godt årsmøte!  

 

På vegne av styret 

Øyvind Risjord 

Leder i HJFF 

 

 



Årsmelding godkjent 

 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

Dessverre ikke klart til årsmøtet. Styret får i oppgave å ha dette klart i løpet av april. 

 

4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

Innkommet sak fra Birdlife, v/Jens Are Johansen 

Bekymring for at byggingen av nye høyspentmaster i Hadsel vil få negative konsekvenser for 

dyreliv. Ønske om at traseer må legges slik at det fører til minst mulig skade. Ønske om at 

HJFF skal være med på en felles uttalelse om dette, da det påvirker jakt- og fisketerreng. 

Årsmøtet stiller seg bak bekymringen og blir med på arbeidet videre med uttalelsen. Vi er 

bekymret for at tilbudet til medlemmene våre blir forringet. Vi vil be om å bli nærmere 

orientert om hvor traseene skal gå. 

 

5. Retningslinjer for foreningsdriften 

Styret utarbeider dette. Godkjennes 

 

6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

Ingen saker 

 

7. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

Ikke klart innen årsmøtet. Styret behandler dette innen april. 

 

8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for hovedmedlemskap.  

Styret ønsker at vi fortsatt skal ligge på lav. Godkjent av årsmøtet. 

 

 

 

 

 

 



 

9. Valg av styre i henhold til § 8 

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

12. Valg av revisor(er) 

 

 

 

Valg HJFF, Årsmøte 2025 

 

Forslag fra valgkomiteen i HJFF, 2025 

 

De som står med uthevet skrift foreslås som kandidater fra valgkomiteen 

 

Verv   Navn    Sitter til  Tlf             

Leder Øyvind Risjord 2026 

Styremedlem Rolf Jørgen Jenssen 2027 

Styremedlem Emil Kristiansen 2027 

Styremedlem Magne Svendsen 2026 

Styremedlem Morten Torbjørnsen 2027 

      

Vara styremedlem Jørn Åge Hansen 2026 

Vara styremedlem Ken Roger Bergvik 2027 

Vara styremedlem Bent Kristoffersen 2027 

Vara styremedlem Steinar Pettersen 2027 

Kasserer Gustav Olstrøm 2027 

      

Jaktutvalg Jaktutvalg   

Leder jaktutvalg Niclas Andersen 2027 

Medlem jaktutvalg Rune Andersen 2026 

Medlem jaktutvalg Roy Aune 2027 

Vara jaktutvalg Bjørn Tore Ramm 2027 



      

Fiskeutvalg Fiskeutvalg   

Leder fiskeutvalg Sverre Hansson 2026 

Medlem fiskeutvalg Raymond Nordgård 2026 

Medlem fiskeutvalg Per Øyvind Tjeldnes 2027 

Vara fiskeutvalg Jonny Kristiansen 2027 

      

Revisjon regnskap Revisjon regnskap   

Revisor Frank Hansen 2026 

   

Alle valgt av årsmøtet 

 

11. Valg av valgkomite på tre medlemmer 

Styret velger dette denne gangen, og sørger for at det kommer tre kandidater til neste 

årsmøte. 

13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer 

Ingen i år 

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtektsnorm 

Ingen i år 

 

 

  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


